

Sempena Sambutan Hari Kebangsaan Ke-56



Tangan asing kian mencengkam kemerdekaan kita

Penularan gejala sosial, pengaruh politik liberal merebak dalam negara

Malaysia akan menyambut Ulang Tahun Kemerdekaan Ke-56 pada Sabtu ini. Seperti tahun-tahun sebelumnya, kemeriahan sambutan tahun keamat 56 Ogos sentiasa dirasai dan duri-nanti-nanti.

Kerusi yang mengibarkan bendera kebangsaan di kerua, rumah, pejabat, premis perniagaan, hotel dan sebagainya. Ada juga yang mengadakan sambutan dan semarak kemerdekaan untuk menyeronokkan masyarakat atau memulihara erti kemerdekaan dan kepentingan masyarakat, tamengnya dan mengukuhkan.

Seterusnya negara kita sudah boleh daripada pengalaman pergolakan. Sebab itulah negara kita dituntut sebagai negara merdeka. Namun, cabaran negara tetap ada, iaitu mengahiri tangan asing yang tidak diidat. Dalam hal ini, kita melihat bahawa negara kita sudah bebas dan merdeka, tetapi lahiriah apa yang berlaku di sekeliling kita pada hari ini.

Pengaruh pemikiran, pergolakan, pergolakan masyarakat
Malaysia negara ini sudah lama merdeka, tetapi masih ada tangan asing yang cuba menguasai tanah dan mempernagih pemikiran, pergolakan, serta sabbudnya masyarakat kita. Melihat kepada negara yang pernah dijajah kuasa asing, senterannya kita berada di bawah terpaung asing dalam aspek politik, ekonomi dan sosial.

Jom kita selorharg satu per satu. Kita dilihat dari segi sosial, dapat dibuktikan kebanyakan rasisa rasisa kini begitu

mudah terpengaruh dengan budaya asing tidak kira peminatan atau perkhidmatan. Lihat sahaja gejala sosial yang berlaku seperti pergolakan bebas kalangan remaja tidak dan perempaan serta gemar berpesta.

Benjara tak memercikan orang Timur

Mereka bukan saja memuja artis Barat dan negara lain, tetapi terpengaruh dengan gejala "kita beraja", "blackout", merakai hari 'April Fool' dan 'Valentine', mengedip di pusat beli-belah, merotan poli-cy dan gil'inda serta merogoh anak hingga mabuk. Pakatan rasisa mada mada ini kini tidak lagi memercikan budaya orang Timur.

Malaysia tidak boleh sekali-kali memberikan laluan atau peluang untuk tangan asing dan pengaruh politik negara. Biarlah sejarah sebelum ini mengajar kita bahawa sekali mereka campur tangan, seluruh kampung akan tergedai!"

ini cuba memajukan tangan asing sudah berjaya mengempur peminatan dan perlakuan mada mada pada hari ini. Saraji bila fenomena ini perlu diburukkan dan mengidai makinan rasisa mada mada Malaysia!

Lihat sahaja betapa rasisa anak luar rialis yang diakhirkan pada hari ini! Ia adalah bukti kemurutan akibat mada mada asli Malaysia akibat terpengaruh dengan budaya, cara hidup dan pergolakan orang Barat yang langsung tiada bawasan.

Itulah kebebasan asid individu yang diizinkan oleh orang luar lalu kebebasan individu tidak boleh diadab oleh sesiapapun. Justeru, mereka membebaskan perkhidmatan lehi dengan lehi satu perempuan dengan perempuan. Ini jelas bertentangan dengan sifat senteria jaja manusia.

Dari segi politik pula dapat dilihat tangan asing begitu teruja untuk mengempur urusan politik negara ini. Amerika Syarikat (AS) misalnya akan cuba campur tangan jika sebarang negara tidak mengidai politik mereka. Selain pun perkara ini berlaku, rakyat negara ini sudah lama menerima terpaung dan pengaruh politik luar. Kita lihat sahaja kepada pengaruh politik liberal yang sudah merebak ke negara ini.

Sekalipun sebenarnya tidak baik untuk masyarakat negara ini yang terdiri daripada pelbagai bangsa dan agama. Amanah politik liberal seperti penghapusan undang-undang atau kita serenti-ty akan memusnahkan negara ini sendiri. Bebebasan untuk bersara dan berpolitik perlu ada beransangty lagi



Relay peribor bangsa mengibarkan Jalur Gemilang dan mengidai terpaungty budaya asing.

mengidai sesuatu pihak mengahiri politik yang luar, makinan semestinya antara kaum perlu diperluas setiap masa.

Malaysia tidak boleh sekali-kali membebaskan laluan atau peluang untuk tangan asing campur tangan dalam hal ehwal politik negara. Biarlah sejarah sebelum ini mengajar kita bahawa sekali mereka campur tangan, seluruh kampung akan tergedai. Cukukah British mengidai dan mengidai negara ini. Sejarah mungkin berulang lagi jika rakyat negara ini terus memberi laluan kepada tangan asing untuk membebaskan merakai kebebasan politik dalaman negara.

Selain itu, pengaruh dana dari luar juga perlu diawasi kerana ia adalah satu langkah teruja untuk kuasa asing mengempur hal ehwal politik negara ini. Mereka biasanya berunding di sebuah perjumpaan rakyat negara ini dalam hal kebebasan mereka, baik soal manusia dan demokrasi bag membebaskan mereka memulakan mereka.

Dalam hal ini, rakyat Malaysia seharusnya bijak mengidai parti manah negara sama ada yang bergerak secara serembunyi atau secara terang-terangan untuk membebaskan negara.

Menyokong pelajar asing
Suk bergang dasar negara.
Dua segi ekonomi pula, nyaralisasi sejejan kemerdekaan dan sejarang RRI, Malaysia ini sangat beridit di atas kaki

malid. Negara kita berjaya mengidai laluan perempuan pelbagai laluan empuan negara lain. Malaysia juga meridai dibarasi antara perempuan dan sejarang usung. Apa yang perlu dilalukan kerajinan ialah membebaskan laluan pelabur asing tidak melaragat atau nerapa.

Dalam erti kata lain, mereka perlu menyempati dasar jaja berbahang laluan pekerja dan alam sekitar negara ini. Kerajinan juga perlu membebaskan neraja tidak bergantung kepada teknologi dan kepakaran luar kerana Malaysia perlu mampu membangunkan ekonomi sendiri.

Pada zaman globalisasi kini, setiap negara perlu bijak mengidai strategi bagi mengidai kemerdekaan. Ini dalam ancaman kemerdekaan boleh diingidai dalam pelbagai bentuk dan rupa seperti merentasi peridatan, uridatan dan campur tangan secara serempak. Amanah tidak lagi datang dengan laluan seperti seperti zaman dulu yang boleh dilidat dengan mata kasar.

Untuk memperibatkan berempidat dan kedadatan negara, rakyat dan wewidat perlu bekerja sama merakai angaz asing ini daripada laluan mengempur hal ehwal negara. Merakali beridat i kemerdekaan!

Pendua
Jaja Pengaruh Kanan Pusat Bahasa Madan di Laku Kemarahan, Unsurati Malaysia (Pengaruh LMP)



DR HANSAH HUSSINI
hanah@ump.edu.my



SHAFIQAH ABDUL WAHAB



Beridat memambah bahagian dalam rasmi sembahutan Hari Kebangsaan Ke-56.